
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 28. august 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål AZ
Vil ministeren på et åbent samråd redegøre for sine overvejelser om brugen i henholdsvis 
2025 og fremover af de 100 mio. kr. til handicapområdet, som blev afsat på Finansloven 
for 2022, og som fortsat ikke er udmøntet, herunder om ministeren påtænker at invitere 
partier bag aftalen, der sikrer de midler til opfølgning på evalueringen af det specialisere-
de socialområde, til forhandlinger herom?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand

1/1

Offentligt
SOU Alm.del - Samrådsspørgsmål AZ

Socialudvalget 2023-24


